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Het baasje van de 
staffordterriër die een vrouw 
aanviel en beet, is veroordeeld 
omdat ze geen hulp bood. 
“Daar was het ons om te 
doen”, zegt advocate Melissa 
Beeckman.

Baasje van 
bijtende 
hond 
veroordeeld

Rechtbank

Myriam Ghyselen (45) liet op zon-
dag 29 juli haar rottweiler uit op de 
hondenweide in de Vogelzanglaan. 
Toen ze het hondenzakje in een vuil-
nisbak wilde gooien, werd ze aange-
vallen door een staffordshire-bulter-
riër. Die beet haar in de rechterbo-
venbil en de rechterbovenarm.

Het baasje van de staffordshire, 
Elisabeth S. (53), kwam toegelopen 
en lijnde haar hond wel weer aan, 
maar hulp bood ze niet. Slachtoffer 
Myriam Ghyselen kon niet zelf meer 
rechtop geraken en vroeg aan de an-
dere vrouw om een ziekenwagen te 
bellen. Dat deed die dus niet. 

De rechtbank tilt zwaar aan het 
gegeven dat het slachtoffer vervol-
gens tien minuten alleen lag, tot een 
voorbijganger het hoognodige tele-
foontje wilde doen. “De foto’s en de 
getuigenissen tonen voldoende aan 
dat snelle hulp hier wenselijk was. 
Bovendien kun je op het zicht niet 
zien hoe diep de wonde van een hon-
denbeet is, zodat je het gevaar moei-
lijk kunt inschatten. Niettemin liet de 
betichte het slachtoffer zonder meer 
achter”, stelde de rechter.

“Daar draaide het voor ons om”, 
zegt advocate Melissa Beeckman. 
“Het gaat ons niet om een schade-
vergoeding of zo, maar om de on-
verschilligheid. Je moet een mens in 
nood helpen. En zeker als je betrok-
ken partij bent. Dat is de overtuiging 
van mijn cliënte en daarom stapte ze 
naar de rechtbank.”

Dat de straf van drie maanden en 
600 euro voorwaardelijk is, speelde 
geen rol. “Nogmaals, het gaat om het 
symbool. De rechter geeft ons daarin 
overschot van gelijk.”
JVB

Antwerpen

Jeugdvoetbal

Twaalfjarige 
spelers leren 
ook reanimeren

Voetbalclub K. Merksem 
SC start vanavond met 
de eerste reanimatieles 
voor jeugdspelers. Een 

primeur in het jeugdvoetbal, 
want daarnaast is er ook een 
verplichte medische screening 
voor spelers vanaf veertien 
jaar.

Merksem SC start 
medische screening

EHBO-verantwoordelijke Veerle Stalmans en pr-adviseur Bert Stas zijn trots op het project. FOTO LYNN SYMONS

De plannen voor een medische 
screening en reanimatielessen la-
gen al langer op tafel, maar vorig 
jaar kwamen ze in een stroomver-
snelling. De ploeg moest in novem-
ber 2011 afscheid nemen van Bob-
sam Elejiko, die op het veld bezweek 
aan een hartaderbreuk. En de zes-
tienjarige Tom Leermakers werd op 
15 januari 2012 getroffen door een 
hartstilstand. “Dankzij de onmiddel-
lijke reanimatie door enkele ouders 
heeft hij het overleefd, maar hij reva-
lideert nog steeds”, zegt Veerle Stal-
mans, initiatiefneemster en EHBO-
verantwoordelijke van de club.

K. Merksem SC weet dus hoe 
belangrijk eerste hulp is en start 
daarom met reanimatielessen voor 
jeugdspelers vanaf twaalf jaar en 
een verplichte medische screening 
vanaf veertien. Vanavond geeft Erik 
De Vadder, spoedverpleegkundige 
in het ZNA Jan Palfijn, zijn eerste les 
aan de junioren. “Het is een symbo-
lische start, aangezien het de ploeg 
van Tom is”, zegt hij.

Reanimatielessen
De Vadder, die vorig jaar al les gaf 

aan de begeleiders en trainers, staat 
ervan versteld hoe veel twaalfjari-
gen opsteken van de lessen. Hij be-
nadrukt ook het nut van de cursus-
sen. “Als er iets op het veld gebeurt, 
moet de eerste hulp van medespelers 
komen, maar ook thuis of op straat 
kan het nodig zijn. Het komt altijd 
van pas.” 

De spelers leren op een pop hart-
massage en beademing geven, maar 
werken ook met een AED-toestel (de-

fibrillator). “Het is een ontzettend 
mooi project”, vindt De Vadder. “De 
ideale doelgroep voor een dergelijk 
initiatief zijn onder meer scholen en 
voetbalploegen. Je bereikt meteen 
een groot aantal mensen.”

Medische screening
Naast reanimatielessen, start de 

club ook met een verplichte medi-
sche screening vanaf veertien jaar. 
“Er kan altijd iets mislopen, maar we 
kunnen risicofactoren wel detecte-
ren en opvolgen”, legt Stalmans uit. 

Een screening op vroegere leeftijd 
vindt de club niet nodig. De resul-
taten zijn dan weinig betrouwbaar 
en de kans op een hartstilstand is op 
zo’n jonge leeftijd klein. 

Het medisch onderzoek begint 
met een vragenlijst. “Als we opval-
lende zaken opmerken, verwijzen 
we de jongere door naar de huisarts 
voor verder onderzoek”, legt Stal-
mans uit. Bij een echt risico wordt er 
een cardioloog bij betrokken. Club-
arts Eric Willekens centraliseert alle 
gegevens en volgt alles op. Zo blijft 
de club betrokken. 

Financieel haalbaar
De screening is verplicht, maar pr-

adviseur Bert Stas benadrukt dat het 
voor iedereen haalbaar moet zijn. 
Ook de financiële kosten tracht de 
club te drukken. “Ouders betalen 
enkel het remgeld bij de dokter. De 
hulp en ondersteuning van de club 
en van dokter Willekens zijn gratis”, 
zegt Stas. 

De voetbalclub ijvert daarnaast 

ook voor een solidariteitsfonds. “Een 
sportverzekering dekt enkel sport-
incidenten en dat is onvoldoende”, 
benadrukt Stas. Het fonds moet een 
financiële tegemoetkoming bieden 
voor andere incidenten of problemen. 

De ouders van Tom Leermakers 
betalen nog maandelijks voor zijn re-
validatie. De club heeft destijds een 
benefiet georganiseerd die 12.000 
euro opbracht. Een solidariteits-
fonds zou dergelijke kosten kunnen 
dekken, klinkt het.  

De voorbije zomer had de club al 
een gesprek met minister Johan Van-
de Lanotte (sp.a), maar ze wacht nu 
op verdere gesprekken met de sport-
bonden en de bevoegde ministers. 
“Wij hopen dat er in het voetbalsei-
zoen 2013-2014 eindelijk een soli-
dariteitsfonds is”, zegt Stas. 

Woordvoerster Sarah Van de 
Cruys van minister Vande Lanotte 
benadrukt dat de minister hen niet 
vergeten is en er nog een gesprek zal 
volgen. 
LYNN SYMONS 

Man zegt spijt te hebben 
maar hervalt steeds weer
Antwerpen

“Voor u staat wat de politie een 
veelpleger noemt”, schoot procu-
reur Sabine Boumans van wal. “Hij 
heeft 26 veroordelingen door de po-
litierechtbank en vier correctionele. 
Dat volstond niet als waarschuwing. 
Want hij staat hier weer voor zeven 
feiten en zegt spijt te hebben.”

De 36-jarige Youssef E.A. glipte 
twee keer met een bejaarde dame 
mee tot in de ruimte voor selfbank-

ing. Daarna trok hij het opgehaalde 
geld uit hun handen. Vier slachtof-
fers werden beroofd van hun hals-
ketting. “Een zichtbare halsketting 
is voor mij zeer uitdagend”, had hij 
daarover in zijn verhoor gezegd. Voor 
de slachtoffers telt ook en vooral de 
emotionele waarde. Bij een van die 
slachtoffers schoot een man ter hulp. 
Tijdens de achtervolging viel hij en 
brak hij zijn elleboog. E.A. beroofde 
ook twee kassiersters in de winkel 
Blokker. Hij riskeert 40 maanden cel. 
Uitspraak op 15 november.JVB

Mogelijk nog een jaar voor 
onverbeterlijke oplichtster
Antwerpen

Kimberley H.(22) uit Borsbeek, 
riskeert een bijkomende straf van 
een jaar cel. Ze zit momenteel een 
straf uit voor een serie van oplichtin-
gen waarbij ze schandelijk misbruik 
maakte van de goedgelovigheid van 
mensen. Het meest in het oog sprin-
gend is daarbij dat ze een dagoppas 
vond voor haar baby en vervolgens 
een hele maand niet opdaagde. Toen 
ze haar kindje ging ophalen, bestal ze 

de oppas. Daarnaast zijn er oplich-
tingen van kledingwinkels, hotels en 
taxi’s. Kimberley H. kreeg daarvoor 
een werkstraf van 300 uur. Omdat ze 
daar niet opdaagde, vloog ze dertig 
maanden de cel in. Intussen kwamen 
nog drie feiten aan het licht van na de 
veroordeling. Voor een van die fei-
ten, het stelen van kleding, riskeert 
ze nu een jaar cel. Haar advocaat wil 
deze straf opgeslorpt zien door twee 
andere feiten. Want voor de twee op-
lichtingen kreeg ze maar drie maan-
den. Uitspraak op sinterklaasdag.JVB

Kalmthout

Unieke rododendron 
terug in Arboretum

Een bijzonde-
re rododendron 
is eindelijk terug 
in het Arboretum. 
Het gaat om de cul-
tivar Arthur Gru-
miaux, die wijlen 
Jelena de Belder 
in het Arboretum creëerde. Zij was 
de gangmaker van het Arboretum. 

“De bijzondere rododendron 
ontbrak al jaren in onze botanische 
tuin”, zegt conservator Bram Ram-
meloo. “Onlangs ontdekte ik per toe-
val dat de cultivar in de privétuin van 
Albert De Raedt in Gavere stond. Hij 
schonk hem terug aan het Arbore-
tum. We hebben afspraken gemaakt 
om de plant in het geschikte plant-
seizoen te verhuizen.”

 Voor het Arboretum is het belang-
rijk de planten die er ontstonden te 
kunnen bewaren voor de toekomst. 
Arthur Grumiaux krijgt een plaats 
bij zusje Princesse Esmeralda, ook 
een rododendron. GRWO

“Als er iets op het 
veld gebeurt, moet 
de eerste hulp van 
de medespelers 
komen.”
ERIK DE VADDER
SPOEDVERPLEEGKUNDIGE
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Deurne

Districtsvoorzitter Peter Wouters 
(N-VA) is nieuw in de politiek

De volgende voorzitter 
van het district Deurne 
is een nieuwkomer in 
de politiek. Maar Peter 

Wouters (45) maakt zich geen 
zorgen over zijn gebrek aan 
ervaring. “Ik heb al heel wat 
persoonlijke lessen gekregen 
van Bart De Wever”, lacht hij.

“Ik krijg af en toe les 
van Bart De Wever”

Peter Wouters bij de vijver op de Bosuil. FOTO WIM HENDRIX

“Tijdens de campagne hebben 
wij drieduizend huisbezoeken afge-
legd”, zegt Peter Wouters. “U wil niet 
weten hoe vaak ik heb gehoord dat ik 
de eerste politicus was die de mensen 
daar in twintig jaar hadden gezien.”

Wouters woont zelf in de wijk 
Zwarte Arend, in de Ruggeveldlaan. 
De vader van drie kinderen werkte 
eerst in de vleesindustrie en is sinds 
elf jaar actief in de schoonmaaksec-
tor. Maar vanaf 1 januari wil hij zich 
fulltime concentreren op zijn nieuwe 
roeping: districtsburgemeester van 
Deurne, met ruim 75.000 inwoners 
in feite de grootste gemeente van 
het land.

“De politiek heeft bij mij altijd on-
derhuids gesluimerd”, zegt hij. “Ik 
kom uit een christelijk Vlaams ge-
zin en had de blijde boodschap van 
de N-VA in het verleden vooral ver-
kondigd aan de toog. Maar toen ik 
tijdens de campagne voor de verkie-
zingen van 2010 vaststelde dat de 
N-VA-afdeling van Deurne op ster-
ven na dood was, heb ik besloten om 
er zelf voor te gaan en ben ik lokaal 
voorzitter geworden. In twee jaar 
zijn we erin geslaagd om van tach-
tig leden naar meer dan driehonderd 
te groeien. En nu kunnen we samen 
met CD&V en Open Vld het district 
gaan besturen.”

Zijn gebrek aan ervaring baart 

king van Peeters-Govers op de He-
rentalsebaan op zondag kunnen die-
nen voor de bezoekers van Rochus. 
Zo’n parking moet zeven dagen per 
week leven.”

“Rivierenhof zelf beheren”
Peter Wouters vindt het een pri-

ma zaak dat Antwerpen met Bart De  
Wever een burgemeester krijgt die 
niet in de binnenstad woont. “In de 
districten is er de voorbije jaren te 
weinig gebeurd”, zegt hij. “Daar gaat 
nu verandering in komen.”

“De kracht van verandering, dat 
betekent dat we alles heel kritisch 
opnieuw moeten bekijken. Neem nu 
de subsidies. Bij wijze van spreken: 
een kaartclub met zeven leden hoeft 

geen 50.000 euro per jaar te krijgen.”
“Ook op het vlak van de veiligheid 

moet er veel veranderen. Door het 
wegwerken van de leegstand en het 
promoten van wonen boven winkels 
kunnen we het onveiligheidsgevoel 
verminderen. De criminaliteit moet 
strenger worden aangepakt, zeker in 
Deurne-Noord en in de Arenawijk.”

Peter Wouters vraagt zich ook af of 
het beheer van het Rivierenhof niet 
beter kan worden overgeheveld van 
de provincie naar het district. “De 
provincie wil alle sport in het Rivie-
renhof concentreren, maar volgens 
mij creëer je daar op die manier iets 
zoals het Bois de Boulogne in Parijs, 
met alle gevolgen qua overlast en cri-
minaliteit van dien.”

“Wij zouden het park liever zelf be-
heren. Dan kunnen we er een fiets-
pad aanleggen voor de kinderen die 
van Deurne-Zuid naar het Xaverius-
college fietsen. Ik ga dat verdedigen 
bij onze nieuwe gedeputeerde Luk 
Lemmens.”

“Deurnenaars zijn van ’t Stad”
Ziet hij de verstedelijking van 

Deurne als een probleem of als een 
opportuniteit? “We moeten er een 
opportuniteit van maken”, ant-
woordt hij. “Daarvoor moeten we 
ons gaan gedragen als een deel van 
de stad Antwerpen. Deurnenaars 
zijn van ’t Stad, maar de luchthaven 
blijft van Deurne.” (lacht)
LEX MOOLENAAR

In het wegdek van de Dageraad-
plaats, tussen de Draakstraat en de 
Kleinebeerstraat, liggen kasseien 
los. De kasseien worden vanaf dins-
dag opgebroken en opnieuw gelegd. 
Er wordt gewerkt tussen 6 en 16u. 
De werkzaamheden duren ongeveer 
een maand. Daarna blijft de straat 
nog een tiental dagen afgesloten 
voor autoverkeer om de voegen te la-
ten uitharden. Bij normale weersom-

Stukje van Dageraadplaats wordt heraangelegd
Antwerpen

Een deel van de Dageraadplaats wordt heraangelegd omdat de kasseien los liggen. FOTO PATRICK DE ROO

standigheden is de heraanleg klaar 
tegen de kerstvakantie.

Omleiding
Tijdens de herstelling is de rijweg 

van de Dageraadplaats niet toegan-
kelijk voor autoverkeer. Doorgaand 
verkeer volgt een omleiding via de 
Lange Altaarstraat, de Wolf straat, 
de Lange Van Ruusbroecstraat en 
de Grotebeerstraat.

Tijdens deze periode zijn de 
Arendstraat, de Filomenastraat en 
de Kleinehondstraat tijdelijk doodlo-
pend en is verkeer in twee richtingen 
toegelaten. Er wordt een zone om te 
keren ingericht.

De straat blijft tijdens de werk-
zaamheden toegankelijk voor voet-
gangers. Fietsers volgen een omlei-
ding langs de Grotehondstraat en 
Steenbokstraat. De tram blijft vol-
gens de dienstregeling rijden. PVDP 

Een deel van de 
Dageraadplaats wordt vanaf 
volgende week heraangelegd. 
Het gaat om losliggende 
kasseien die opnieuw 
gefatsoeneerd moeten 
worden. De klus zal ongeveer 
een maand duren.

Wouters geen zorgen. “Ik heb al 
een aantal trainingen van de partij 
gevolgd en ik krijg af en toe bijles 
van grootmeester Bart De Wever”, 
lacht hij. “Het is natuurlijk een groot 
voordeel voor mij dat hij in Deurne 
woont. Liesbeth Homans is ook altijd 
bereikbaar voor mij. En ik heb met 
Marleen De Backer (Open Vld, red.) 
en Ariane Van Doren (CD&V, red.) 
twee districtsschepenen met veel er-
varing en veel goesting. Onze par-
tijprogramma’s verschillen alleen 
in punten en komma’s. Het zal dus 
wel lukken.”

“Op zoek naar een centrum”
Als bestuurslid van verscheidene 

verenigingen heeft Wouters een zeer 
breed netwerk in Deurne. Hij weet 
dan ook precies waar hij met het dis-
trict naartoe wil.

“Allereerst: weg met het STOP-
principe”, zegt hij. “Het versmal-
len van straten moet ophouden. De 
Hooftvunderlei bijvoorbeeld moet 
openblijven als verbinding tussen 
Deurne-Noord en Deurne-Zuid.”

“Daarnaast moeten we op zoek 
naar een centrum voor Deurne. 
Het vorige bestuur heeft het district 
verdeeld in twintig wijken, maar dat 
lijkt mij wat te veel. Wij willen vooral 
werken rond pleinen: het Wim Sae-
rensplein, het De Bisthovenplein ... 
We moeten proberen om daar weer 
winkels te krijgen.”

“We willen ook de Herentalsebaan 
en de Turnhoutsebaan opwaarderen 
als winkelstraat. We gaan een plan 
maken om die assen te ondersteunen 
met evenementen.”

“Op een aantal plaatsen gaan we 
zorgen voor extra ruimte om te par-
keren. Zo zou bijvoorbeeld de par-
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